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Til Folketingets transport- og bygningsudvalg og Trafikminister Hans Christian Schmidt

Gennem de sidste uger har det været forsøgt at genopstarte debatten om en ringvej omkring Ribe.

Det har vist sig, at Esbjergs borgmester Johhny Søttrups har svært ved at anerkende Folketingets 
trafikudvalg og forligskredsens bag trafikforligets beslutning om ikke at anlægge en dyr og 
ødelæggende ringvej gennem Ribe marsk - den såkaldte A-løsning. Borgmesteren kalder i Ribe 
ugeavis (18/10 2016) beslutningen forkert og mener, at trafikministeren ikke har sat sig ordentligt 
ind i sagen og opfordrer ministeren til at tænke sig om igen. Borgmesteren arbejder videre for at få 
beslutningen omstødt til fordel for den løsning han selv går ind for.

Personerne bag facebook gruppen ” Ny omfartsvej Ribe - nej tak” har svært ved at se dette som 
andet end foragt for den helt igennem demokratisk beslutningsproces, der har fundet sted gennem 
de sidste 2 år. Murstens-tykke VVM undersøgelser fra vejdirektoratet er blevet gennemlæst og 
referet til af mange forskellige borgere og organisationer. Vejdirektoratet modtog et rekordhøjt antal 
høringssvar, der har været afholdt adskillige borgermøder til hvilke borgmesteren glimrede ved sit 
fravær. Flere delegationer har haft foretræde for folketingets trafikudvalg, som tålmodigt har lagt tid 
og øre til meninger og argumenter. Det er vanskeligt at se, at sagen ikke skulle være blevet 
grundigt og tilstrækkeligt belyst eller at nogen ikke skulle have haft mulighed for at ytre sig og blive 
hørt. 

Vi er sammen med Naturfredningsforeningen, Ribe handelsstandforening og Landboforeningen 
samt mange borgere i Ribe og omegn glade for udvalgets beslutning og ser ingen grund til at 
genoptage debatten.
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